
Zápisnica 

zo 17. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide 

konaného dňa 12.3.2025 

 

Bod.č.1 - Otvorenie 
OZ vo Veľkej Ide Ida sa začalo o 15:15 v zasadačke kaštieľa. Starosta obce Peter Nagy 

skonštatoval, že je prítomných 7 poslancov a všetky zákonom predpísané podmienky boli 

k zasadnutiu splnené. Ďalej skonštatoval, že OZ je uznášania schopné.  

Prítomní poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  

Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 

Neprítomní: Ivan Csiszár, Mgr. Vladimír Gladič  

 

Bod.č.2 – Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: Štefan Matusák, Ladislav Veres. 

Overovateľom zápisnice boli určení poslanci Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Gabriel Lukáč.  

Zapisovateľom zápisnice bol menovaný Ján Rontó. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Návrh prešiel.  
 

Bod č.3 – Schválenie programu OZ 

Poslancom bol doručený program 17. zasadnutia OZ zákonom určenej lehote v nasledovnom 

znení:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Rozbor protiprávnej činnosti v katastri obce Veľká Ida za rok 2024 – správa OR PZ 

v Košiciach – okolie, Odbor poriadkovej polície, OO PZ Veľká Ida,  

6. Návrh 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2025 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy programového rozpočtu 

obce Veľká Ida na rok 2025 

8. Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida za rok 2024 

9. Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida - Kontrola prevodov nehnuteľného majetku 

obce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur 

10. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Obce  Veľká Ida 

11. Správa finančnej komisie 

12. Návrh na schválenie dotácií záujmovým združeniam 

13. Žiadosť spoločnosti GLS s. r. o. o prenájom pozemkov  

14. Žiadosť pána J. Kissa o odkúpenie obecného pozemku 

15. Žiadosť FS Ilosvai o odkúpenie obecného pozemku  

16. Žiadosť pána M. Čarnokyho o poskytnutie jednorazového príspevku 

17. Žiadosť pani V. Turtákovej o poskytnutie jednorazového príspevku  

18. Interpelácie poslancov 

19. Rôzne 

20. Záver 

Po prečítaní programu zasadnutia OZ vo Veľkej Ide sa postúpilo k jeho odsúhlaseniu. 



Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Návrh prešiel.  
 

Na zasadnutie o 15:20 došiel poslanec Mgr. Vladimír Gladič. 

 

Na návrh starostu obce boli do programu doplnené nasledujúce body: 

- bod č. 19  Žiadosť pána R.  Kocúra o prenájom futbalového ihriska  

- bod č.11 Vysporiadanie katastra Gomboš 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Návrh prešiel.  
 

Na základe pozmeňujúcich návrhov program 17.zasadnutia je nasledovný: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Rozbor protiprávnej činnosti v katastri obce Veľká Ida za rok 2024 – správa OR PZ 

v Košiciach – okolie, Odbor poriadkovej polície, OO PZ Veľká Ida 

6. Návrh 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2025 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy programového rozpočtu 

obce Veľká Ida na rok 2025 

8. Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida za rok 2024 

9. Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida - Kontrola prevodov nehnuteľného majetku 

obce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 eur 

10. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Obce  Veľká Ida 

11. Vysporiadanie katastra Gomboš 

12. Správa finančnej komisie 

13. Návrh na schválenie dotácií záujmovým združeniam 

14. Žiadosť spoločnosti GLS s. r. o. o prenájom pozemkov  

15. Žiadosť pána J. Kissa o odkúpenie obecného pozemku 

16. Žiadosť FS Ilosvai o odkúpenie obecného pozemku  

17. Žiadosť pána M. Čarnokyho o poskytnutie jednorazového príspevku 

18. Žiadosť pani V. Turtákovej o poskytnutie jednorazového príspevku  

19. Žiadosť pána R.  Kocúra o prenájom futbalového ihriska 

20. Interpelácie poslancov 

21. Rôzne 

22. Záver 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  



Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

Návrh prešiel. 

 

Bod č.4 - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Všetky uznesenia z minulého zasadnutia boli podpísané. Starosta obce informoval prítomných, že 

smetné koše budú objednané v mesiaci marec, verejné osvetlenia sa opravujú podľa možnosti 

a potreby. Hľadá sa vhodné riešenie pre autobusovú zastávku od Komároviec smerom na Košice.   

 

Bod č.5 - Rozbor protiprávnej činnosti v katastri obce Veľká Ida za rok 2024 – správa OR 

PZ v Košiciach – okolie, Odbor poriadkovej polície, OO PZ Veľká Ida 
Starosta obce privítal riaditeľa OO PZ v Veľkej Ide maj. PhDr. Dušana Horňáka, ktorý prijal 

pozvanie na zasadnutie OZ. Riaditeľ OO PZ vo Veľkej Ide následne prečítal rozbor protiprávnej 

činnosti v katastri obce Veľká Ida ako aj správu OR PZ Košice- okolie z Odboru poriadkovej 

polície.  

V posledných dňoch v obci Veľká Ida prechádzal človek, ktorý otváral zaparkované autá na 

verejných priestranstvách. Riaditeľ informoval poslancov, že tento pán nie je občanom obce 

a polícia  robí potrebné úkony aby vo svojej činnosti nepokračoval. Momentálne páchateľ sa 

nezdržiava doma a preto ešte nebol vypočúvaný. Polícia v krátkej dobe obdrží kameru na meranie 

rýchlosti. Meranie budú vykonávať postupne vo všetkých obciach ich rajónu. Majú vytypované 

úseky ciest, kde šoféri nedodržiavajú predpísanú rýchlosť. 

Na otázku, či majú podozrenia na predaj drog v obci, odpovedal, áno riešia tie podnety aj inými 

zložkami polície. 

Poslanec Mgr. Gabriel Lukáč zároveň poukazoval aj na ambulantný predaj z aut cudzími občanmi, 

ktorých nikto nekontroluje, že aký tovar predávajú. Polícia má vedomosť o týchto praktikách 

a sledujú činnosť nelegálneho predaja. Predajcovia sú veľmi dobre informovaní o pohybe 

policajtov a preto dosť ťažko  ich vedia prichytiť pri čine, predaja. 

Veľkým prínosom pre obec Veľká Ida by bol kamerový systém na zachytávanie protiprávnych 

činnosti, hlavne poškodenie ochranného múra na začiatku obce a pri ochrane prechádzajúcich 

osobných automobilov, ktorý sú terčom a sú napádané kameňmi od neprispôsobivých deti. 

Správu riaditeľa poslanci prerokovali a zobrali na vedomie.  

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Bod č.6 - Návrh 1. úpravy programového rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2025 
V tomto bode programu bol prerokovaný návrh zmeny rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2025. 

Ekonómka obce vysvetlila nutné zmeny v rozpočte, ktoré poslanci prerokovali a následne schválili. 

Príjmy:  

Preplatok plyn 2024                                                            37 000,00                                                                     

Bežné príjmy +                                                                  37 000,00 

Predaj akcií                                                                       224 432,00 

Kapitálové príjmy + 2                                                      24 432,00  

Prevod účelových prostriedkov z roku 2024                               0,00  

Čerpanie RF                                                                     184 000,00  

Príjmy Finančné operácie +                                          184 000,00  

SPOLU PRÍJMY +                                                        445 432,00  

 



Výdavky  

1.4.: Finančné riadenie                                                    224 432,00    Kapitálový výdavok  

1.6.:Správa a údržba majetku vo vlastníctve obce          184 000,00    Kapitálový výdavok  

7.2.: Kultúrny dom Gomboš                                             20 000,00     Bežný výdavok  

SPOLU -                                                                         428 432,00  

Z toho:  

Bežné výdavky +                                                              20 000,00  

Kapitálové výdavky +                                                     408 432,00  

Výdavky SPOLU +                                                        428 432,00 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Bod č.7 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 1. úpravy programového 

rozpočtu obce Veľká Ida na rok 2025 
Prítomní vypočuli správu hlavného kontrolóra k návrhu 1.úpravy programového rozpočtu a po 

prerokovaní správu kontrolóra zobrali na vedomie. 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Bod č. 8 - Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida za rok 2024 
Hlavný kontrolór v roku 2024 sa zameral na kontrolu vyúčtovania dotácií organizáciám, 

skontroloval nakladanie s majetkom obce so zameraním na jeho evidenciu po predaji či kúpe. Bola 

vykonaná kontrola účelu použitia rozpočtových prostriedkov ZŠ Veľká Ida v rámci preneseného 

výkonu štátnej správy. Poslanci po vypočutí správy zobrali správu kontrolóra na vedomie. 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Bod č. 9 - Správa hlavného kontrolóra obce Veľká Ida - Kontrola prevodov nehnuteľného 

majetku obce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 20 000 Eur 

Poslanci vypočuli správu hlavného kontrolóra a zobrali na vedomie. 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Bod č.10 - Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra Obce  Veľká Ida 

Hlavný kontrolór obce Ing. Jaroslav Hospodár v tomto roku z dôvodu zaniknutia poverenia skončí 

vo funkcií a preto vyhlasuje Obec Veľká Ida voľbu na hlavného kontrolóra. Poslanci prerokovali 



dátum na predloženie prihlášok, dátum a čas konania výberového konania, dĺžku pracovného času 

a ďalšie podmienky do výberového konania. 

Deň konania voľby hlavného kontrolóra Obce Veľká Ida bol navrhnutý na 5.6.2025 v zasadačke 

OÚ vo Veľkej Ide.  

Dĺžku pracovného času hlavného kontrolóra obce poslanci určili na 0,2 násobok pracovného času 

zamestnanca v samospráve.   

Náležitosti k prihláške na výkon funkcie hlavného kontrolóra Obce Veľká Ida sú nasledovné: 

1. Osobné údaje: - meno, priezvisko, titul - dátum narodenia - bydlisko - kontaktné údaje (mail, 

telefón)  

2. Dosiahnuté najvyššie vzdelanie  (podmienka - ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie) 

3. Prax v samospráve - nie je podmienkou  (počet rokov a pozície),  

4. Prax v kontrole - nie je podmienkou (počet rokov a pozície), 

5. Informácia o podnikaní, alebo vykonávaní inej zárobkovej činnosti, členstve v riadiacich,  

   alebo dozorných orgánoch  právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť  

6. Informácia o absolvovanom vzdelávaní so zameraním  na úsek kontroly (nie je podmienkou) 

Termín predloženia prihlášok s prílohami bolo určené do 15.5.2025, do 12.00 hod. 

Súčasťou prihlášky sú:  

- profesijný životopis s prehľadom  doterajšej  pracovnej  praxe  s uvedením pracovnej pozície,  

- overená fotokópia dokladu o vzdelaní,  

- údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov, 

- čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu,  

- súhlas so spracovaním osobných údajov v zmysle zákona č. 18/2018 Z. z. o ochrane   osobných 

údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  

Voľba hlavného  kontrolóra obce bude verejným hlasovaním o každom kandidátovi zvlášť. 

Na otváranie obálok bola schválená komisia v zložení: Mgr. Gabriela Abošiová, Mgr. Vladimír 

Gladič, Ján Rontó, Ing. Zuzana Nehmanová 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Štefan Matusák 

Proti: 0 

 

Zo zasadnutia odišiel poslanec Ladislav Veres. 

 

Bod č.11 - Vysporiadanie katastra Gomboš 

Poslanci sa  venovali problematike vysporiadania katastrálneho územia obce Gomboš. Po 

niekoľkých rokovaniach medzi obcou Perín-Chym a Veľká Ida sa rysuje dohoda o vysporiadaní 

katastrálneho územia, preto poslanci sformulovali poverenie pre starostu Obce Veľká Ida. 

Poslanci sformulovali návrh na vysporiadanie katastra obce Gomboš podľa predloženého návrhu : 

hranice obce Gomboš, ponúkané územie z katastra obce Veľká Ida s finančnou  kompenzáciou. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Bod č.12 - Správa finančnej komisie 

Finančná komisia sa zaoberala vyúčtovaním dotačných zmlúv či boli použité a vyúčtované na účel 

na ktoré boli žiadané. Následne poslanci správu zobrali na vedomie. 

Hlasovanie:  



Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel 

Lukáč,  Štefan Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Zo zasadnutia odišiel Mgr. Vladimír Gladič o 17:25. 

 

Bod č.13 - Návrh na schválenie dotácií záujmovým združeniam 

Starosta obce prečítal žiadosti o dotácie od nasledujúcich organizácií: 

- Poľovnícke združenie Jastrab Veľká Ida 4000€ na tvorbu a ochranu životného prostredia 

a ochranu zdravia obyvateľstva. 

-  Slovenský zväz chovateľov Základná organizácia Veľká Ida 6000€ na tvorbu a ochranu 

životného prostredia a ochranu zdravia obyvateľstva. 

- Folklórny súbor Ilosvai 5000€ na tvorbu, rozvoj, ochranu, obnovu a prezentáciu duchovných 

a kultúrnych hodnôt. 

Poslanci prerokovali žiadosti a schválili pre organizácie dotácie nasledovne:  

Poľovnícke združenie Jastrab Veľká Ida 4000€. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Slovenský zväz chovateľov Základná organizácia Veľká Ida 5000€ 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Folklórny súbor Ilosvai 5000€ 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Na žiadosť poslancov starosta prerušil zasadnutie na krátku prestávku od 17:35 do 17:50. 

 

Bod č.14 - Žiadosť spoločnosti GLS s. r. o. o prenájom pozemkov  

Starosta obce prečítal žiadosť o prenájom pozemkov pre spoločnosť GLS, ktorý v našej obci chce 

umiestniť Balíkomat. Poslanci po prerokovaní  žiadosti neschválili žiadosť. 

Hlasovanie:  

Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 
Proti: 1 - Mgr. Gabriel Lukáč 

 

 

 



Bod č.15 - Žiadosť pána J. Kissa o odkúpenie obecného pozemku 

Poslanci prerokovali žiadosť o odkúpenie obecného pozemku pred domom č.380. Na tomto 

pozemku sa nachádza predzáhradka. Poslanci schválili vyradenie parcely č.3468/26, ktorá vznikla 

odčlenením z parcely č.3468/ ako nepotrebný majetok obce a žiadajú vypracovanie znaleckého 

posudku. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Bod č.16 - Žiadosť FS Ilosvai o odkúpenie obecného pozemku  

FS Ilosvai podal žiadosť o odkúpenie pozemkov, ktoré ešte predchádzajúci majitelia oplotili. Po 

odkúpení nehnuteľnosti chcú dať pozemky do právnej roviny a preto požiadali zastupiteľstvo 

a odkúpenie oplotených pozemkov. OZ prerokovalo a schválilo vyradenie pozemku par.č. 3468/27 

a par. č. 3468/28 ako nepotrebný majetok obce a žiadajú vypracovať znalecký posudok. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Bod.č.17 - Žiadosť pána M. Čarnokyho o poskytnutie jednorazového príspevku 

Žiadateľ požiadal o jednorazový príspevok na nákup palivového dreva. Po prerokovaní poslanci 

schválili poskytnúť palivové drevo a to 20 vriec. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

Bod č.18 - Žiadosť pani V. Turtákovej o poskytnutie jednorazového príspevku  

Žiadateľka požiadala o jednorazový príspevok z dôvodu, že výška pomoci v hmotnej núdzi jej nie 

je postačujúca. Poslanci žiadosť prerokovali a schválili žiadateľke 20 vriec palivového dreva. 

Hlasovanie:  

Za: 5 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Štefan Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 1 - Mgr. Gabriel Lukáč 

Proti: 0 
 

Bod č. 19 - Žiadosť pána R.  Kocúra o prenájom futbalového ihriska 

Žiadateľ žiada o prenájom futbalové ihrisko na tréningy pre deti z Veľkej Idy, ktoré radi hrajú 

futbal. Zároveň žiada a časť šatne, kde by vedeli prezliekať. Poslanci prerokovali žiadosť a poverili 

starostu obce na uzatvorenie dohody s pánom R. Kocúrom. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč,  Štefan 

Matusák, Ján Rontó  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
 

 



Bod.č.20 - Interpelácie poslancov 

Poslanec J. Rontó navrhuje opraviť most cez potok Ida pri kaštieli ako aj na začiatku obce, chýbajú 

zábradlia. 

 

 

Bod.č.21 - Rôzne 
Obyvateľ obce J. Žiga – pred nájomnými bytmi nie sú pouličné svietidlá a bezpečnosť chodcov 

vo večerných hodinách je veľmi zlá. 

Odpoveď starostu – Máme zakúpené stožiare a svietidlá, montáž bude ešte tento mesiac a tak táto 

ulica bude tiež osvetlená. 

J. Žiga – či sú určené obvody pre poslancov, lebo nevie kto je jeho poslancom. 

Poslanec Mgr. G. Lukáč – Ja som váš poslanec, ale môžete sa obrátiť na hociktorého poslanca 

alebo na starostu obce. 

 

17. zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené starostom obce o 19:03. 

 

Zápisnicu vypracoval Ján Rontó. 

 

Overovatelia:  

 

 

.................................................      ............................................  

     v. r.   Mgr. Gabriela Abošiová        v. r.  Mgr. Gabriel Lukáč 

 

 

Vo Veľkej Ide, dňa 20.3.2025 

 

         ..................................................  

        v. r.  Peter Nagy  

            starosta obce Veľká Ida 


